



两用叉夹 TURNAFORK™

卡斯卡特两用叉夹既可夹持货物又 可叉持托盘货物,可广泛应用于生 产、收货、仓储和海运等多种工况。 当叉臂旋转到竖直方向时可用于夹 持货物,而旋转到水平方向时则可 用于叉持大多数常用的托盘。多用 途的两用叉夹也可用于夹持笨重或 难装卸的货物。

Cascade's TURNAFORK[™] is used in a variety of manufacturing, receiving, warehousing and shipping environments that require both clamp handling and pallet handling. Rotate the arms to the vertical position for clamping, or to the horizontal position to handle most types of conventional pallets. The versatile TURNAFORK[™] is also used for clamping awkward or difficult loads.



叉车属具在纺织行业的应用

TEXTILES

从绕线筒到软包,从棉花到地毯,卡斯卡特叉车属具帮您降低货物破损 并提高搬运速度 From bobbins to bales or cotton to carpet, Cascade attachments help reduce product damage and increase handling speed.





卡斯卡特 (厦门) 叉车属具有限公司 caescade xiamen forklif truck attachment co./td. 地址: 厦门市海沧新阳工业区阳光路648号 崎编: 361026 电话: 0592-6512500 (总机) 0592-6512570 (直线) 传真: 0592-6512571 xm cn 1212767 R0 052016 www.cascoup.com.cn

降低货物破损,提高作业效率 Reduce damage and increase efficiency.





需要搬运笨重的货物吗?卡斯卡特为您提供解决方案

通常来说, 纺织厂原材料或半成品的搬运作业往往多达50次以 上, 这使得货物搬运设备成为整个生产流程非常重要的一个环 节之一。选择合适的叉车属具可以非常便捷地举升和搬运箱体 货物和堆布板。从软包夹到卸货器再到串杆, 卡斯卡特有多种 叉车属具可用于提高搬运作业效率。

Handling Awkward Loads? Cascade has the Solution.

On average, Textile Mills handle raw or partially finished product up to 50 times which makes the equipment used to handle it a very important part of the procedure. Lifting and moving bins and stillages can easily be accomplished with the proper lift truck attachment. From Bale Clamps to Bin Dumpers and Carpet Poles, Cascade has a variety of attachments that improve efficiencies in the production process.



软包夹 Bale Clamps

采用卡斯卡特软包夹可轻松搬运 密实捆扎的棉花包或羊毛包。旋 转式软包夹可360°顺时、逆时针 旋转。可用于对货物的翻转和倾 倒作业。 Densely packed bales of cotton or wool are transported with ease using a Cascade Bale Clamp. Add 360° revolving motion, in both directions, to truck forks. Perfect for load inverting and dumping loads.



圆杆夹 Bar Arm Clamps

主要为纺织行业而设计,卡斯卡特 圆杆夹可用于搬运布料卷,诸如毛 巾、亚麻布和牛仔布等。 Designed primarily for the textile industry, Cascade Bar Arm Clamps are used for handling rolls of cloth material such as towels, linens and denim.



串杆 Carpet Poles

可用于搬运卷状地毯或大型卷状 织物。串杆既可以挂装在货叉架 上(又套型)他可直接套在货叉 上(叉套型)使用从而最大限度 地降低货物失载距。 For applications that handle carpet rolls or large rolls of fabric. The Carpet Pole is either mounted to a backplate or can hook directly onto the fork to keep load loss to a minimum.



旋转叉 TURNALOAD™

是一种既可用于夹持货物也可用于叉 持货物具备两种功能的叉车属具。可 满足益装、木箱及纸箱等无托盘搬运 也可满足托盘化及软包状的货物搬运 需求,适合海运、收货及订单拣选作 业等工况。

A dual purpose attachment for both clamp and pallet handling. Useful in shipping, receiving and order picking operations requiring both palletless handling of boxes, crates and cartons, as well as palletized loads and bales.

无论何种货物,我们均能提供最佳搬运解决方案 Whatever the application, we can handle it.